
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 19,12,2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei extraordinara de lucru.

$edinla incepe la ora I40' , participd 13 consilieri din 13 in funclie . La qedinli
participl d-l primar Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra gi 3
invitati .$edin!a este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul
comunei Berevoeqti prin adresa nr. 8905/1 5 .12.2022.

Preqedintele de gedin!6 este d-1. consilier Stana Marian care ia loc la prezidiu
qi prezintd proiectul ordinii de zi:

l.Aprobarea procesului verbal de la qedin{a anterioar5.
2.Depunere juramant consilier Sibianu Ovidiu.
3.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri gi

cheltuieli in trimestrul IV, anul2022,
4.Proiect de hotirAre privind aprobarea noilor tarife pentru serviciile

publice de alimentare cu apf, incep6nd cu data de 01.01.2023.
S.Proiect de hotirire privind aprobarea organizirii relelei qcolare a

unit[filor de invifImint de stat ce yor functiona pe raza comunei Berevoegti,
judeful Argeq in anul qcolar 2023-2024.

6.Proiect de hotirire privind mandatarea primarului comunei
Berevoegtin judetul Arges de a vota in cadrul Adunarii Generale Asociatiei de
Dezvoltare Intercomunitari Argeg retragerea comunei Albegtii de Muscel,
comunei Cuca, comunei Cotemeana qi excluderea comunei fzvoru gi a comunei
Recea din Asocia{ia de Dezvoltare Intercomunitari Arges.

T.Proiect de hotlrire privind stabilirea impozitelor gi taxelor locale
pentru anul fiscal2023,

S.Prezentare si discufii cerere Horobeanu Ion.
g.Diverse.

D-l Primar soliciti introducerea pe ordinea de zi a inca 1 punct gi anume:
-Proiect de hotlrfire privind aplicarea in anul 2023 , la nivelul comunei
Berevoesti a Legii nr,41612001 privind venitul minim garantat cu modificlrile
qi completlrile ulterioare.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 10 puncte Ei este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desfbqurat in data de 28.Lt.2022.



D-l Schioapa solicit[ aducerea unui amendament qi anume disculia referitoare
la Proca Andrei s[ fie trecuti in procesul verbal
D-l Schioapa:Pe Andrei cum 1 alirezovat?
D-l Primar:Care Andrei?
D-l Schioapa:Pe P[ca16
D-l Primar:I am trimis ingtiinlare sd pldteascd la pauqal ,vreo 12 milioane
D-l Schioapa:Pe cdti a\i calculat, pe 1 an de zi\e?
D-l Primar:De c6nd e racordat acolo, de 2ani, i am trimis instiintare s[ pldteasci qi
acum gi a montat apometru.
Nemaifiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat
cu unanimitate de voturi .

2.Depunere juramant consilier Sibianu Ovidiu.
D na secretar prezintd d 1or consilieri incheierea civi16 a Judecdtoriei Cdmpulung

5 pronunlatd in dosarul nr.7443120512022 din 13 decembrie 2022 privind validarea
mandatului de consilier local al supleantului PNL Sibianu Ovidiu cauzatd,de demisia
din Consiliul Local Berevoeqtti a d lui Badea VasileRobert
D-l Sibianu Ovidiu este invitat sd rosteascd jurdmdntul in calitate de consilier local,
iar acesta se conformeazd, rosteqte Ei semneazdin2 exemplare jurdmdntul.
3.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri gi
cheltuieli in trimestrul IV, anul2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd" d-na contabil Cotescu Diana.
D na secretar da citire amendamentului adus proiectului de cdtre d l consilierBusuioc
Gheorghe
D-l Busuioc:Deci, la sectiunea dezvoltare Asfaltare drum Ducu-Ion la Bratia , cdqi
bani mai sunt de dat, s au tot dat in ultima perioada?!
D-na Cotescu:Ne uitdm in buget gi vd spun
D-l Busuioc:Trebuie s5 justificlm de ce nu am fost de acord acolo, cu acelA amendament Reparatii drimuri ,cum nu am votat nici proiectul de hot[rdre nu ai
cum sd fi nici acum de acord cu suplimentarea aceea qi ce inseamnd" indemnizatia
asta de 5 mii lei?
D-na Cotescu:Asiguririle de sdndtate la consilieri, pt contribuliile dvs
D-l Busuioc:Grupul nostru nu a fost consultat la inceputul anului despre buget , nu
avem cum ca noi sd suslinem in continuare, noi ne ablinem, nu cb suntem contra la
nu gtiu ce s a primit pt burse, pt sumele astea cu drumuri qi cd nu am fost consultati.
D-l Primar:De acord cu dvs dar acesta nu a fost obiectiv de investitii ,au fost reparatii
care s au derulat in timpul anului, nici noi nu am qtiut cd vor costa reparatiile 170
mii pdn6 in momentul cdnd am inceput sd le repardm qi am vdzut cd este necesar o
sumd mult mai mare, dar cu suma aceasta inchidem contractul, era necesar dacd nu
o frceam la momentul acela se fdcea praf drumul gi oricum mai sunt zone.



D-l Schioapa:Acolo la Dan Gan![ mi au ardtatoamenii, in loc sd toarene acolo aiurea
trebuiau sd toame unde era nevoie.Cine i a urmirit pe lucrdtori s[ fac[ lucrarea cum
trebuie?
D-l Primar:I am supravegheat.Nu i a pus nimeni s5 toarne acolo unde spuneti dvs
D-l Busuioc:Am avut disculia asta cd nu au fost supravegheali
D-l Primar:Nu au fost supravegheali pendla finalul zilei.Am fost acolo si eu gi d la
vice.
D-l Busuioc:La oruZle ali ardtatunde sd toarne
D-l Primar:Nu este adevdrat
D-l Busuioc:Ideea este cd ei nu pot face de capul lor in comuna noastrd ce vor
D-l Primar:Acel asfalt 1 au turnat de capul lor ffiri si poarte vreo disculie
D-l Busuioc:Acel asfalt a fost plEtit de c[tre noi gi trebuie sd vini sd 1 ia de aici
D-l Primar:Nu este adevdrat ci a fost plStit de cdtre noi, pe situalia de lucr[ri nu este
pt cd el a pus exact cantitatea care trebuia sd o pun6, acel asfalt a fost in plus pt c[ el
nu a gtiut exact , nu este farmacie sd gtie exact
D-l Busuioc:Ba da, cdnd s a calculat acea cantitate erau luate in calcul inclusiv
gropile de Ia Ungureni
D-l Primar:Nu este adevdrat
D-l Viceprimar:Cdnd s a fdcut mdsurdtoarea gropilor s a luat o medie de grosime gi

au fost luate in calcul ,cOnd am fdcut receplia la terminarea lucr6rii fiecare groapd s

a mdsurat gi plata s a fbcut in funclie de ceea ce existd pe teren turnat.Gropile de la
Gan!6 s au debitat numai cd a venit nisipul le a astupat gi nu am putut sd turn[m
asfalt gi le am omis.
D-l Busuioc :intotdeauna cdnd faci solicitare se calculeazd,
D-l Primar:Nu se calculeazd pt cI nu este farmacie, se calculeazdla 5cm dar poate e

nevoie de7cm, orientativ.La acest moment ei au frcut lucrdri cu 20mii mai mult se

pot mdsura gi imi asum ceea ce spun, faceli la adresa mea o chestie calomnioasd qi
este urdt, deci dacd dvs imi aduceli mie persoanacare eu i am indicat qi i am spus si
pun6 acolo eu in acest moment imi dau demisia, v am mai spus qi vd repet.Aduceli
mi persoana aceea gi eu imi scriu demisia.
D-lBusuioc:Sunt sdtul de minciunile dvs
D-l Primar:Eu sunt sdtul de calomniile dvs care nu au niciun fel de fundament!
D-l Busuioc:Ei nu au!
D-l Primar:Nu au niciun fel de fundament
D-l Busuioc:Adicb cd nu am inleles?
D-l Primar:Nu este adevdrat cum ali spus dvs cu acest asfalt, au ftcut fix de capul
1or, ulterior am aflat, acolo s au incircat pe trailer utilajele
D-l Busuioc:Nu are cum sd fac[ cineva ce vrea, le rdmdne ,sun6
D-l Primar:Nu a sunat nimeni.Este lucrarea fbcutd cu 20mii in plus
D-l Busuioc:Eu nu cred



D-l Primar:Vi aducem documente s[ vedeqi cd aqa este
D-l Busuioc:De hartii suntem sdtui
D-l Fr6!i16:$edin!5 de qedinld ne impiedicdm de faptul c[ d I primar face gi drege, nu
face domnule nimic iar dac6 face , face pt comuni.Toatd ziua bvna ziua aceeaSi
discu{ie.Eu in}eleg opozilie, opozilie dar nu aqa.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrire qi cu 9
voturi pentru qi 4 abfineri (d-l Busuioc Gheorghe, d I Schioapa Daniel, d I Stana
Marian gi d I Sibianu Ovidiu) este adoptati H.C.L. Berevoegti nr.68 din
19.12.2022.
4.Proiect de hotlrflre privind aprobarea noilor tarife pentru serviciile publice
de alimentare cu api incepfind cu data de 01,01..2023
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezint[ d-na secretar LecaAndra.
D na secretar dacitire amendamentului adus proiectului de c6tre d I consilier Busuioc
Gheorghe
D-na Leca:De la 01 .01.2023 se majoreazdtarifulla apd cu 50bani/mc, de La2,5lei
la 3 lei
D-l Viceprimar:Este vorba de o sum6 mic[
D-l Busuioc:Eu pe data de 7 noiembrie am fbcut solicitare cdtre primdria noastrd in
care sd mi rdspundd cdt au pl[tit,situalia incasirii de cdtre primdria Berevoegti a taxei
pe lund gi pe an a apei potabile fvrnizate de aceasta in localitatea noastr[ pe ultimii
5 ani a urm[toarelor firme:Proca Liliana, Sp6l6toria auto, fosta statie de tractoare,
statia Peco din localitate,P[strdvdria Izvorul Bratiei precum gi Pensiunea Perla
Rduqor.in care prim6ria vine cu un r[spuns ,confoem unei legi solicitdrile pe care
doriti sd le obtineti contin date cu caracter personal care nu pot fi furnizate.D le
primar astea nu sunt cu caracter personal fiindca este vorba de niste firme care vrem
sd stim qi noicdti apd au pldtit ei pe ultimii 5ani.De ce vin cu aceste argumente
deaorece excat aici in primdrie Proca Andrei zice sunteli niqte progti cd pldtim ,e
vorba de acum cdtiva ani, ulterior tatdl dvs Proca F6nel zicelafel sunteli niqte proqti,
are leavd" tras[ pe conducta veche care el se alimenteazd, din conducta veche gi intra
in casd.Deci el are din asta dub16 gi dvs qtiti foarte bine de aia a ti si spus cd se
fura.Bdiatul 6sta Proca Andrei vd citesc qi cealaltf, adresa in care el acolo unde 1 am
depistat cd furd el spdla inclusiv cu tip hidrant deci e1 spala buldo, o raba si toate cele
cu presiune fantastica qi acolo s a consumat foarte multa apd.Ca argument de asta
venim gi spunem cd nu suntem de acord fiindca noua nu ne ali rispuns.Puteali foarte
frumos sE spuneli da a platit 1 leu, precum ali spun acum.
D-l Primar:Cititi si cealalta adresa acelea sunt date cu caracter personal qi nu pot sd

va dau acel rdspuns



D-l Busuioc:Bun ,de cealalta adresa foarte frumos puteati sa ziceti, conform
procesului verbal intocmit la Proca Andrei s au luat urmdtoarele mdsuri I am pus s5
pl[teasc6, el a zis am pldtit 1250 lei ,atat, dvs ziceti ca apldtit 2000lei
D- I Primar:1800 lei acolo si a mai platit aici acasa, sunt 2locatii diferite
D-l Busuioc:Da, aici este firma qi acolo?
D-l Primar:Nu ,este persoana fizica
D-l Busuioc:Nu are cum
D-l Primar:Clddirea este pe persoana frzica, el igi morfieazd apometru pe persoana
frzica, ca si si desfasoare activitatea firma face un contract de comodat, inchiriere gi
el a pus apometru pe persoana frzica
D-l Busuioc:Cdnd I a montat si cdt aplatit?
D-l Primar:Nu gtiu exact cand I a montat verificam, apldtitundeva la 20001ei gi toate
persoanele din adresa dvs au p16tit, Pistravaria Izvorul Bratiei nu este racordata la
laimetarea cu apd
D-l Busuioc:Foarte frumos, puteati sa mi spuneti
D-l Primar:La statia Peco este pe persona fizica si este platit
D-l Busuioc:Foarte frumos puteati sa mi spuneti ca apldtrt suma de
D-l Primar:Nu am voie sd vd fumizezaceastd"informatie, aceste informatii vi le spun
verbal pt c[ sunt informatii care privesc activitatea financiard a unei societati qi nu
trebuie s5 vi furnizez dvs aceste informatii
D-l Busuioc:Nu mi le fumizati mie, noi suntem consilieri locali care aprob[m
cheltuielile si toate si trebuie sd ne spuneti ce gi cum
D-l Primar:Nu pot fumiza date financiare ale firmelor.Dvs imi cereti date CNP sa

spun cat am platit eu
D-l Busuioc:Nu am zis locatia respectiva
D-l Primar:Nu, ali spus de mine Proca Florin Bogdan la nr.5 cat aplatit.Eu nu vreau
sa va dau aceste informatii.E problema mea cat am platit, faceti plangere la politie
daca considerati ca nu am platit sau am furat apa
D-l Busuioc:Unde este nr.5?
D-l Primar:Problema mea unde este nr.5, ma interogati acum sau ce?
D-l Busuioc:Eu nu am scris nimic de nr.5
D-l Primar:E nu, nr.5 si nr.2 ia vedeti in adresa, nr.5 este la mine acasa si nr.2 este
in partea cealalta daca vreti sa stiti
D-l Busuioc:Eu am scris aici Proca Florin Bogdan zona Rduqor nr.2, nr.5 nu stiu
unde este

D-l Primar:Nr.S este adresamea de domiciliu
D-l Busuioc:Nu stiu
D-l Primar:Ce inseamnd asta sa va fvmizezdate personale este vorba de CNP ul meu
D-l Busuioc:Nu ,eu nu am cerut CNP ul puteati sa spuneti da eu subsemnatul am
platit 10lei



D-l Primar:Eu va pot spune cat am platit apa nu e niciun secret , va pot spune ca
discutie libera dar nu va pot da dvs da, subsemnatul Proca Florin Bogdan am platit
suma de

D-l Busuioc:Ba da se poate, asta inseamna transparenta
D-l Primar:Mai bine spuneti dvs de ce nu ati achitat apa ca sunteti la a III a somatie
D-l Busuioc:Trebuie sa vedem ,asta este o alta discutie
D-l Primar:Va intreb si eu pe dvs aveti de plata vreo gmilioane
D-l Busuioc:Am 13

D-l Primar:Foarte r6u ca nu achitati upa
D-l Busuioc:Pai da,de ce eu am aclrtat o aici este ceva care nu este in regula
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotir6re qi cu 9
voturi pentru qi 4 ab(ineri (d-l Busuioc Gheorghe, d I Schioapa Daniel, d I Stana
Marian gi d I Sibianu Ovidiu) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.69 din
19.t2.2022.
S.Proiect de hotirire privind aprobarea organizirii re(elei Ecolare a unitifilor
de invl!5m6nt de stat ce yor functiona pe raza comunei Berevoeqti, judeful
Argeg in anul gcolar 2023-2024,
Sunt prezentate: proiectul de hotlr6re , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:In fiecare anla sfarsitul anului aprobam reteaua scolara pt urmatorul an ,

nu este nicio modificare fata de anul trecut
D-l PSuna:Am discutat si in consiliul de Administratie este o chestiune conform legii
trebuie trecut si prin Consiul Local , a fost aprobat si in consiliul profesoral
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.70 din
t9.t2.2022.
6.Proiect de hotirfire privind mandatarea primarului comunei Berevoepti,
judetul Arges de a vota in cadrul Adunarii Generale Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitari Argeg retragerea comunei Albegtii de Muscel, comunei Cuca,
comunei Cotemeana qi excluderea comunei Izvoru qi a comunei Recea din
Asocia(ia de Dezvoltare Intercomunitarl Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezint5 d-na secretar Leca Andra.
D na Leca:In uffna adresei de la ADIA trebuie sa dam o hotarare in acest sens
D-l Busuioc:De ce se rctrag si de ce sunt excluse?
D-na Leca:Nu stiu
D-l Busuioc:Cat achitam noi pe an?
D-l Primar:300 lei/an si urmeaza ca la anul sa ne retragem si noi am sa vin cu
propunere , pt ca nu aduce niciun fel de beneficiu
D-l Busuioc:Da, asta era si ideea



Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[r6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.7i din
19.1I.2022.
T.Proiect de hotlrf,re privind stabilirea impozitelor pi taxelor locale pentru anul
fiscal 2023.
Suntprezentate: proiectul de hotdrdre, referatul de aprobare, raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na contabil cotesc, Di*a
D na secretat dacitire amendamentului adus proiectului de c[tre d I consilier Busuioc
Gheorghe
D-na Cotescu:Conform Codului fiscal la anexele 6,7 nuse aplica indexarea
D-l Busuioc:Deci deloc pt masini?
D na cotescu:Nu, masini mai mari de 12 tone nu se aplica indexare
D l Busuioc:Odata ce nu am aprobat si nu am fost de acord cu marirea taxei pe gunoi
noi grupul am luat hotararea de a ne abtine.
D-l Primar:Taxele si impozitele locale nu s au majorat absolut deloc decat cu
indexarea care ne obliga codul fiscal cu inflatia.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotardre gi cu 9
voturi pentru gi 4 ab(ineri (d-t Busuioc Gheorghe, d I Schioapa Daniel, d t Stana
Marian 9i d t Sibianu Ovidiu) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr,72 din
1,9,12.2022.
8.Proiect de hotirffre privind aplicarea in anul 2023 , la nivelul comunei
Berevoesti a Legii nr.4l612001 privind venitul minim garantat cu modificirile
qi completlrile ulterioare.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proi e ctulu i.P r ezintd" d-na Stanciu Ionela
D na Stanciu:in fiecare anlasfarsitul anului trebuie sa aprobam planul de lucrari pt
anul care urmeaza cu beneficiarii legii4l6 gi inca 1 anexa privind ajutoarele de
urgenta
D-l Fratila:Pt nou nascut
D na Stanciu:de anul acesta se acorda un stimulent trusoul bebelusului si se acorda
doar la naumite categorii de persoane la persoanele care au ajutor social, la
persoanele care au alocatie pt sustinerea familiei, la persoanele care sunt cu grad de
handicap qi la persoanele minore
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotardre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.7j din
19.12,2022.
9,Prezentare si discu$ii cerere Horobeanu fon.
D na Leca da citire cererii d lui Horobeanu



D-l Primar:Eu imi exprim acordul 
-fara nicio problema, este vorba de copiii din

comuna noastra dar hotararea sa fie luata in Consiliul de administratie al ,.oiii, .ur.
sa stabileasci data, ora, ziua, spatiul cu titlu gratuit
D-l Pduna:Sunt copiii multi iar pdrinlii contribuie cu o suma .Este vorba de o sala
care trebuie pusd la dispozitie
D-l Primar:Din punctul meu de vedere faptul ca ii punem la dispo zitie cutitlu gratuit
o sala sa si desfasoare activitatea,dumnealui incaseaza niste bani si ar putea sa faca
o reducere la copii
D-l Busuioc:Sa incercam sa I angajam noi primaria
D-l Primar:Nu doreste
9.Diverse.
D-l Busuioc:Amvazut un proces vebal de la Grada de Mediu in care vreau sa ne
spuneti si noua cat afost sanctiunea
D-l Primar:Nu am primit sanctiune panain prezent
D-l Busuioc:Am inteles ca a fost un eveniment la spalatorie si la depo zit ,in zona
respectiva nu avem camere de supraveghere?
D-l Primar:Nu se vede, au actionat prin spate, in partea din spate nueste iluminat
public gi nu s avanrt
D.l Schioapa:A{i urmarit masinile ca dimineata urca tot se circula pe strada
principala pe DC3 cu masinile de tonaj greu, acum aveti camere, va rog sa le urmariti
si sa ne spuneti si noua ce sofer ali sanctionat
D-l Primar:Spuneti dvs ce masini au trecut
D-l Schioapa:Pai atunci de ce mai aveti camere
D-l Primar:Faceti o hartie scrisa la poritie si ei au camerele

Nemaifiind discufii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedinld declard
inchise lucr[rile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1530.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PreEedinte de ;edinld,
STANA MARIAN

eral,


